
 
 

Interpellation S – En ekonomi utom kontroll 
Den ekonomiska situationen i region Gävleborg är svår, på gränsen till kris med underskott som kan 
komma upp i miljardklassen. Den styrande högermajoriteten har beslutat att regionstyrelsen där 
ekonomin diskuteras och följs upp inte längre skall sändas via webben, inte ens i efterhand. 
Fullmäktigeledamöter, åhörare och media har berövats sin möjlighet att få insyn i hur majoriteten 
tänker sig att möta det ekonomiska läget. 
 
Därför behöver regionstyrelsens ordförande redovisa svar på hur styret avser arbeta för att få en 
ekonomi i balans, vilka åtgärder och politiska initiativ som tagits och kommer att tas i detta avseende. 
 
Mot bakgrund av ovanstående frågar jag regionstyrelsens ordförande Patrik Stenvard, M, följande: 

1. Hur stor del av det prognosticerade underskottet för region Gävleborg täcks upp av planerade 
besparingar/effektiviseringar? 

2. Finns fler förslag på besparingar/effektiviseringar som kan påverka det prognosticerade 
underskottet till det bättre? I så fal vilka och hur stora är de besparingarna/effektiviseringarna? 

3. Har det gjorts några politiska prioriteringar för att komma till rätta med underskottet? I så fall 
vilka, och viken ekonomisk effekt har dessa fått? 
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